



**AALBORG UNIVERSITET**

Godkendt

## Referat af møde i angiv mødefora

tirsdag den 11. juni 2019

Kroghstræde 7, lokale 72, Frederikskaj 10B, lokale 2.21

**Aalborg Universitet**

Postboks 159  
9100 Aalborg

**Sagsbehandler:**

Mona Knudsen  
Telefon: 9940 8151  
Email: monak@socsci.aau.dk

Dato: 11-06-2019

Sagsnr.: [Sagsnr.]

**Deltagere:** Maja Lundemark Andersen, Cecilie Moesby-Jensen, Søren Juul, Mia Arp Fallov, Kitt Fogh, Line Kjærsgaard, Luna Amanda Huxt, Malene Mørk Eriksen, Simone Mengers, Mona Knudsen (referent)

**Afbud:** Kathrine Vitus

## Referat

<b>1. Information</b>
AAU Karriere: DISC-profiler er fjernet. Der kommer flere medarbejdere til København, da det har manglet. PBL-fokus er fjernet da uddannelsen dækker dette område godt nok i forvejen.
Digitalisering: Udsættes til næste møde
Bemanding foråret 2020 Situationen er kritisk i Aalborg – dog heller ikke bemandet i København Maja har holdt møde med Trond og har fået lov til at slå stillinger til 2-3 eksterne lektorer op.
<i>Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)</i> Skriv opfølgningspunkt(er)
<b>2. Timer til udvikling af digitalisering</b>
Medarbejdere skal have timer fr udvikling af digitalisering. Der bliver givet 25 timer til de medarbejdere på pilotprojektet til udvikling af videoer.
<i>Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)</i> Maja sender en liste til Mona til registrering i timeregskabet.
<b>3. Forslag til værdigrundlag for uddannelser</b>
<i>Bilag 1: Udkast til værdigrundlag for uddannelser</i>



Der mangler beskrivelse om projektunderstøttende aktiviteter/kurser.

Det læses som at det er skrevet til de tekniske uddannelser.

Gruppearbejde ses også som en værdi, men beskrives ikke tydeligt. Der bliver lagt mere vægt på ekstern samarbejde. Der kan evt. laves en overskrift der trækker værdier om gruppearbejde frem.

*Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)*

Maja laver et udkast med ovenstående punkter

#### 4. Udvikling af retlig regulering

*Bilag 1: Udkast til faget retlig regulering*

Skal være sit eget fag på 5 ECTS. Der blev tidligere besluttet at være en fag bestået/ikke bestået på fremmøde.

Annette Olesen foreslår en prøve på faget i stedet for fremmøde for at sikre de studerende læser pensum.

En 24-timers prøve kunne være en mulighed.

Søren foreslår at sætte fokus på retsanvendelse da faget kan sammenlignes med aktørperspektiver på M2.

Mia foreslår at prioritere emnerne på faget anderledes.

*Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)*

Maja går videre med kommentarer til Annette.

#### 5. Høring vedr. revision af studieordningsskabeloner i studieordningsbasen

*Bilag 1: Udkast til studieordningsskabelon*

Der er ingen kommentarer til skabelonen

*Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)*

Skriv opfølgningspunkt(er)

#### 6. Afholdelse af responsmøder på speciale

Der indstilles til at forudsætning for eksamen slettes.

Der foreslås at lave et seminar når Merete overtager som koordinator, hvor hele modulet snakkes igennem.

*Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)*

Mona og Maja føler op med Merete

#### 7. Evt.

1. Hvorfor er der forskellige specialeregler på de 3 kandidatuddannelser? Maja tager dette med på studierådet.

2. Organisationsændring: Hvad kommer der til at ske? Vi har ikke fået opgavefordelingen endnu. Der er ingen der slipper opgaverne før de er 100 % overleveret.

*Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline)*